



Le 8 mars 2019

Modification # 2

La demande de proposition no 9F030-20180593 « Services architecturaux et structuraux au Laboratoire David Florida (LDF) à Ottawa » est par la présente modifiée:

Question: Si un métier n'est pas associé à une licence en Ontario, un CV détaillé est-il acceptable?

Réponse: Pour les métiers qui n'ont pas de licence provinciale officielle en Ontario, les soumissionnaires peuvent fournir un curriculum vitae à leur nom indiquant clairement au moins cinq projets pour lesquels ils ont effectué le travail correspondant. Les références doivent inclure une brève description des travaux, l'état de l'édifice à l'époque occupée ou non occupée et un coût approximatif de construction du projet.

Tous les métiers qui ont des licences provinciales officielles, le commerçant doit fournir leur licence.

March 8, 2019

Amendment no.2

The Request for Proposal 9F030-20180593 “Architectural and Structural services at the David Florida Laboratory (DFL) in Ottawa” is hereby amended as follows:

Question: If a trade does not have a licence associated with it in Ontario is a detailed CV acceptable?

Answer: For trades that do not have an official provincial license in Ontario, bidders may provide a resume for the tradesman that clearly shows a minimum of 5 projects on which they have done that particular trade's work. References must include a short description of the work, the building status at the time as occupied or unoccupied and an approximate project construction cost.

All trades that do have official provincial licenses the tradesman must provide their license.